
Protokół Nr XIV/07 
z Sesji Rady Miejskiej w śychlinie 

z dnia 26 pa ździernika 2007 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.10 do godz. 18.30. 
 

Na ogólną ilość 15 radnych obecnych było 15 zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 
 
W sesji Rady udział wzięli: 

- radni według załączonej listy obecności, 
- Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy śychlin, 
- Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy, 
- Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy śychlin, 
- Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy śychlin, 
- Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI, 
- Halina Wiśniewska – Kierownik Ref. KOS, 
- Iwona Śmietanka – Radca prawny, 
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli wg załączonej listy obecności. 

 
Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady - Pani Zofia Pilarska. 

 
Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, 

Sekretarza, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów, 
Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz wszystkie osoby przybyłe na 
obrady Sesji. 
 
Od godz. 13.10 do godz. 13.20 obecnych było 13 radnych. 

 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej 

prawomocność do podejmowania uchwał. 
 
Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono Ŝadnych zmian. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania porządku obrad. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym 
brzmieniu: 
 
1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.  
2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Informacja z realizacji budŜetu gminy śychlin za I półrocze 2007 r. 
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4. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany 

Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w 
sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007, 

b) wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany 
Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w 
sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007, 

c) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej 
oraz warunków i sposobów ich przyznawania, 

d) wyboru ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Kutnie, 
e) zmieniająca Uchwałę Nr VI/25/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 

2007 r. w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2007 r.”, 

f) zmieniająca Uchwałę Nr VI/26/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 
2007 r. w sprawie „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii”, 

g) dofinansowania przedsięwzięcia pn.: „Budowa boiska wielofunkcyjnego dla 
dzieci i młodzieŜy”, 

h) zmieniająca Uchwałę Nr 9/II/2002 Rady Gminy i Miasta śychlin z dnia 28 
listopada 2002 r. w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłaty diet dla 
Radnych Rady Gminy i Miasta śychlin.  

5. Informacja dotycząca organizacji roku szkolnego 2007/2008 w placówkach 
oświatowo-wychowawczych. 

6. Przedstawienie informacji o złoŜonych oświadczeniach majątkowych przez 
podmioty uprawnione do ich analizy. 

7. Informacja z pracy Burmistrza Gminy śychlin za okres od 1 września 2007 r. do              
10 października 2007 r. 

8. Odpowiedzi na zapytania.  
9. Sprawy róŜne. 
10. Przyjęcie Protokołu Nr XIII/07 z dnia 19 września 2007 r. 
11. Zakończenie obrad.     
 
 
Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.  
 
Od godz. 13.20 obecnych na sesji Rady było 14 radnych – doszedł radny Pan Andrzej 
Szymański. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała wniosek grupy Radnych, którego inicjatorem był 
Radny Marek Jędrzejczak – „Grupa radnych składa wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyznanie nagrody dla Pana Andrzeja 
Gajewskiego – trenera i załoŜyciela Klubu „Zapora” w wysokości 3.000 zł brutto. 
Uzasadnienie: Pan Andrzej Gajewski jest załoŜycielem Klubu ZKS „Zapora” w 
śychlinie. Od wielu juŜ lat trenuje cięŜarowców. Dzięki jego zaangaŜowaniu i 
poświęceniu zawodnicy dźwigający cięŜary osiągają dobre wyniki nie tylko w okręgu 
łódzkim, ale na skalę kraju. W zawodach, które odbyły się 6 października 2007 r. w 
śychlinie w ramach łódzkiej ligi juniorów podopieczni trenera Gajewskiego zajęli II 
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miejsce, a najlepszym cięŜarowcem został Paweł Szczepaniak wychowanek Pana 
Gajewskiego. 
 Sukcesy osiągane przez zawodników Klubu „Zapora” promują nasze miasto nie 
tylko w polskiej lidze, ale równieŜ poza granicami Polski, gdyŜ podopieczni Pana 
Gajewskiego brali udział w Mistrzostwach Europy. 
 UwaŜamy, Ŝe nagroda dla trenera Gajewskiego jest w pełni zasłuŜona i jak 
najbardziej uzasadniona.” 
 
Następnie przystąpiła do przegłosowania wniosku dotyczącego przyznania nagrody 
dla Pana Andrzeja Gajewskiego – trenera i załoŜyciela Klubu „Zapora” w wysokości 
3.000 zł brutto. 
 
Za przyjęciem wniosku dotyczącym przyznania nagrody dla Pana Andrzeja 
Gajewskiego – trenera i załoŜyciela Klubu „Zapora” w wysokości 3.000 zł brutto 
głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   1 radny. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę. 
Wskazała, iŜ powyŜszy wniosek kieruje do Burmistrza Gminy śychlin celem realizacji 
i przygotowania odpowiedniej uchwały Rady. 
 
Jacek Laska – Przewodniczący Komisji Rolnej – w imieniu Komisji Rolnej złoŜył 
wniosek, aby w przygotowywanym projekcie budŜetu gminy na 2008 r. zabezpieczyć 
środki na podniesienie diet za udział w Sesjach Rady dla Sołtysów i 
Przewodniczących Zarządów Osiedli z kwoty 20 zł do 50 zł. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iŜ do projektu budŜetu była zaplanowana 
kwota 40 zł za udział Sołtysów w Sesjach Rady. Skoro Komisji Rolna uwaŜa, Ŝe 
naleŜałoby podnieść diety do 50 zł, prosi zatem o przegłosowanie tegoŜ wniosku. 
 
Za wnioskiem Komisji Rolnej, aby Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli za 
udział w Sesjach Rady otrzymywali diety w wysokości 50 zł od stycznia 2008 r. 
głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę. 
Poprosiła, Ŝeby do końca roku przygotować projekt uchwały zwiększający wysokość 
diet, aby Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli od stycznia 2008 r. mogli 
otrzymywać diety zgodnie z nowymi stawkami.   
 
Marek Jędrzejczak – w październiku minął Dzień Edukacji Narodowej – jest to 
święto, w którym wszyscy szanują i doceniają pracę nauczycieli i pozostałych osób 
pracujących w oświacie. 
U nas po raz pierwszy od czasu przejęcia szkół przez samorząd minął ten dzień „bez 
echa”, był to bardzo smutny dzień, nikt nawet Ŝyczeń nie złoŜył nauczycielom. Co 
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roku były przyznawane nagrody dyrektorów, nagrody Burmistrza, było to 
podziękowanie za trud wychowania naszych dzieci. W tym roku nie było ani Ŝyczeń, 
ani nagród. 
Jako członek Komisji Oświaty przeprasza dyrektorów szkół i nauczycieli, Ŝe tak się to 
odbyło w tym roku. UwaŜa, Ŝe jest to jeden incydent, który juŜ się nie powtórzy. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy – faktycznie w tym roku sytuacja jest 
dość nieprzyjemna, problem polegał na tym, Ŝe w budŜecie gminy nie było w pełni 
zabezpieczonych środków na wynagrodzenia w oświacie. 
śyczenia dla kadry nauczycielskiej zostały złoŜone, były one w imieniu Rady 
Miejskiej i Burmistrza umieszczone w gazecie. 
Ten dzień miał być uhonorowany specjalnym koncertem, w którym miały brać udział 
dzieci i młodzieŜ szkolna, chór szkolny z Gimnazjum Publicznego, umówiony był 
zespół wokalny z Łodzi. 
Zaszły pewne zdarzenia, które uniemoŜliwiły przeprowadzenie tego dnia w tak 
uroczystej formie. Doszły do niego sygnały ze strony kadry nauczycielskiej, Ŝe iŜ 
nauczyciele nie Ŝyczą sobie takiej formy uroczystości. 
 
Przewodnicząca Rady potwierdziła, iŜ Ŝyczenia dla nauczycieli ukazały się w 
gazecie. 
 
Bogdan Głuszcz – na poprzedniej Sesji został złoŜony wniosek, aby dokonać 
przeglądu oświetlenia ulicznego na terenie miasta i gminy. Są powaŜne ubytki w 
oświetleniu, prosi, aby przedstawiciel z Zakładu Energetycznego i osoba z Urzędu 
takiego przeglądu dokonali.  
Newralgicznym punktem, gdzie brak jest oświetlenia ulicznego jest teren koło Trzech 
KrzyŜy i w pobliŜu tego miejsca. 
 
Danuta Szymańska - Sołtys Sołectwa Buszków – oczyszczenie rowów z krzaków – 
na dawnej tzw. drodze lipowej, obecnej ul. Lipowej pozarastały rowy krzakami, prosi 
o usunięcie tych krzaków.  
W okresie zimowym będą trudności z odśnieŜaniem, gdyŜ krzaki powodują 
zatrzymywanie się śniegu. 
 
Krzysztof Graska – naprawa chodnika na Os. Wyzwolenia przy biurach PSS 
SPOŁEM – zgłaszał sprawę na poprzedniej Sesji, aby rozwaŜyć moŜliwość naprawy 
chodnika, nie otrzymał odpowiedzi. 
 
Andrzej Szymański – prosi o pisemną odpowiedź, jak wygląda sprawa 
przygotowania naszej gminy do Akcji „ZIMA”, jakie mamy zabezpieczenia w tej 
kwestii. 
 
Roman Ostasz – środki na oświatę – ma nadzieję, Ŝe w przyszłym budŜecie środki 
na oświatę, w tym na nagrody dla nauczycieli zostaną zabezpieczone w 100%. 
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Małgorzata Sobczak - Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 1 w śychlinie – 
zapytała o realizację wniosków złoŜonych na Sesji Rady w kwietniu 2007 r. – wnioski 
te dotyczyły: 
- naruszenia pasa drogowego tzn. uregulowanie stanów prawnych – na jakim 

etapie jest realizacja? 
- składowanie nieczystości – dotyczy wysypiska odpadów, aby było ono bardziej 

ekologiczne, 
- komunikacja dla niepełnosprawnych i utwardzenia terenu dojazdu do 

targowicy – w odpowiedzi otrzymaliśmy, Ŝe do wykonania tego zadania został 
zobowiązany Zarządca targowicy, 

- bezpieczeństwo mieszkańców – sprawa widoczności dla wyjeŜdŜających z ul. 
Pomorskiej na drogę wojewódzką śychlin-Gąbin. 

Prosi o odpowiedź, w jakim zakresie wnioski te zostały zrealizowane, a jeśli nie 
zostały zrealizowane, w jakim czasie mogą zostać zrealizowane. 
 
Teresa Kubicka – oczyszczanie rowów na terenie gminy – zwraca się z zapytaniem 
do Sekretarza Gminy, czy będą wysłani pracownicy z robót publicznych do 
oczyszczania rowów przydroŜnych na terenie gminy? 
Zwraca uwagę na Kasztanówkę i teren za stadionem w Dobrzelinie – bardzo 
zarośnięte krzakami. 
Oświetlenie na ul. Jagiełły za dawną „Central Soya”  – zwróciła uwagę, iŜ na tej 
ulicy za zakładem nie ma nawet jednej lampy oświetleniowej. 
 
Władysław Ledzion - Sołtys Sołectwa Kaczkowizna – droga Kaczkowizna-
Skrzeszewy – krzaki wchodzą w drogę na odcinku Kaczkowizna-Skrzeszewy, jest to 
uciąŜliwe nawet dla samochodów zabierających mleko, jest to wąska droga, którą 
szczególnie trudno przejechać w zimę. 
 
Andrzej Szymański – w uzupełnieniu swojego zapytania – zapytał, jakie 
porozumienia ze Starostwem Powiatowym zostały podpisane w sprawie dróg 
powiatowych. Jak wygląda sprawa dróg wojewódzkich w zakresie odśnieŜania? Na 
jakich warunkach mamy zabezpieczenie w zakresie odśnieŜania dróg? 
 
 
Do p-tu 3. Informacja z realizacji bud Ŝetu gminy za I półrocze 2007 r.  
 
OPINIE KOMISJI:  
 
Członkowie Komisji Rozwoju, Rolnej i Oświaty w sprawie informacji z realizacji 
budŜetu gminy śychlin za I półrocze 2007 r. zajmą stanowisko na Sesji Rady. 
 
Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) przyjęła 
informację z realizacji budŜetu gminy śychlin za I półrocze 2007 r. 
 
W dyskusji głos zabrali:  
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Marek Jędrzejczak – prosiłby o następujące wyjaśnienia dotyczące informacji z 
realizacji budŜetu za I półrocze 2007 r. – na działalność Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych jest podana kwota 24.000 zł, w dzisiejszej uchwale zmienia 
się tę kwotę na 17.000 zł. Zwrócił uwagę, Ŝe w budŜecie gminy cały czas w § 4170 
jest kwota 13.000 zł, prosiłby o wyjaśnienie tej kwestii. 
W rozdz. 85295 § 3110 Świadczenia społeczne prosi o porównanie kwot z uchwały 
budŜetowej z wyjaśnieniami MGOPS. Zapytał więc, które kwoty są właściwe? 
W sprawozdaniu z wykonania budŜetu za I półrocze w §§ płacowych dla nauczycieli 
jest wykonanie na poziomie 51%, a nam się mówi, Ŝe nie było środków na wypłatę 
nagród i odpraw emerytalnych, gdzie faktycznie w budŜecie środki były. Zwrócił się z 
zapytaniem, czy przez 3 miesiące lipiec, sierpień i wrzesień wydatkowaliśmy 
pozostałą kwotę środków? 
 
Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy – odnośnie Programu Przeciwdziałania 
Alkoholizmowi Pan radny wskazuje, Ŝe w planie w § 4170 jest kwota 13.000 zł. Jeśli 
Rada podejmie uchwałę w sprawie zmiany Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz zmiany w Programie Przeciwdziałania Narkomanii, 
wówczas Burmistrz podejmie stosowne Zarządzenie dotyczące zmian między §§ 
klasyfikacji budŜetowej. 
Obecnie został przygotowany projekt uchwały dokonujący zmian między §§ 
klasyfikacji budŜetowej z uwagi na to, iŜ zmieniają się kwoty dotacji. 
Zgodnie z zapisem w uchwale budŜetowej na 2007 r. zmian planu dotacji moŜe 
dokonywać wyłącznie Rada. 
 
Marek Jędrzejczak – zapytał, czy w Programie Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych kwota 24.000 zł jest na działalność Komisji? 
 
Emilia Rajewska – kwota 24.000 zł nie jest tylko na § 4170 – a więc wypłaty diet dla 
członków Komisji, zgodnie z uchwałą Rady są to środki równieŜ na materiały , na 
szkolenia, na realizację programu. 
W rozdz. 85295 § 3110 Świadczenia społeczne kwoty są uwidocznione w dwóch 
miejscach, na stronie 51 jest kwota 10.614,40 przeznaczona była na sfinansowanie 
płac dla osób pracujących w ramach prac społecznie-uŜytecznych, a w drugiej 
informacji przygotowanej przez MGOPS na stronie 115 jest wskazana kwota na 
przygotowywanie posiłków, zasiłki w tym zakresie w wysokości 460.911,51 zł. 
Sumując te dwie kwoty, kwota wykonania jest 471.525,91 zł. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy – braki środków w oświacie nie pojawiły 
się w I półroczu br., ale w II półroczu – braki środków zwiększyły się w związku z 
nowymi arkuszami organizacyjnymi. 
 
Marek Jędrzejczak – opracowując budŜet Burmistrz miał świadomość, Ŝe będą braki 
w oświacie z uwagi na to, Ŝe zapotrzebowania dyrektorów placówek były wyŜsze niŜ 
środki zaplanowane w budŜecie.  
Korekta dokonująca zmniejszenia środków była zrobiona, czy przez Ref. Oświaty, czy 
teŜ przez kogoś innego. Na § płacowy było podane, Ŝe środki zabezpieczone są w 
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wysokości 95% zapotrzebowania. A więc świadomość wystąpienia braków w oświacie 
powinna być. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia informacji z realizacji budŜetu gminy 
śychlin za I półrocze 2007 r.   
 
Za przyjęciem informacji z realizacji budŜetu gminy śychlin za I półrocze 2007 r. 
głosowało  - 10 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   4 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada przyjęła informację z realizacji budŜetu 
gminy śychlin za I półrocze 2007 r. 
Informacja ta stanowi załącznik do protokołu. 
    
Od godz. 14.00 obecnych na sesji Rady było 15 radnych – doszedł radny Pan Józef 
Kowalski. 
 
 
Do p-tu 3. Podj ęcie uchwał w sprawach:  
 

a) wprowadzenia zmian w bud Ŝecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany 
Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w 
sprawie uchwalenia bud Ŝetu gminy śychlin na rok 2007, 

 
Emilia Rajewska – z uwagi na to, Ŝe w załączniku nr 2 i nr 3 proponujemy dokonać 
zmiany planu dochodów i wydatków związanych z realizacją inwestycji – „Budowa 
kanalizacji sanitarnej w ul. 1 Maja i we wsi Pasieka” naleŜy dokonać zmian w uchwale 
budŜetowej polegających na uchyleniu załącznika nr 3 do uchwały – był to wieloletni 
program inwestycyjny, w którym była wpisana ta inwestycja oraz w § 11 uchwały 
budŜetowej dokonujemy zmiany zapisu. 
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w celu zapoznania się z wprowadzonymi 
zmianami do projektu uchwały. 
 
Po przerwie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 
zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany Uchwały Nr VI/24/07 
Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu 
gminy śychlin na rok 2007 po zmianie. 
 
OPINIE KOMISJI:  
 
Krzysztof Graska – Przewodniczący Komisji Rozwoju – Komisja Rozwoju 
wskazuje, Ŝe zmiany wprowadzone w dniu dzisiejszym do Uchwały Nr VI/24/07 są 
naturalną konsekwencją porządkującą §§ wcześniejsze i Komisja przyjęła iŜ utrzymuje 
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wcześniejsze głosowanie dotyczące projektu uchwały, a więc Komisja Rozwoju (2 
głosami „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz 
zmiany Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w 
sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007. 
 
Komisja Oświaty (3 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się”), Rewizyjna (3 
głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Rolna (3 głosami „za”, przy 1 
„wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Krzysztof Graska – prosi, aby zmiany w budŜecie dotyczące wynagrodzeń 
nauczycieli szkół i przedszkoli głosować wcześniej, nie tak jak teraz w październiku. 
MoŜna to juŜ było zrobić pod koniec lipca, czy w sierpniu, gdyŜ plany organizacyjne 
juŜ wtedy były znane. JuŜ w marcu Pani Wiśniewska zgłaszała, Ŝe są niedobory w 
budŜecie dla szkół. Głosując wcześniej, uniknęlibyśmy pewnych nieprzyjemnych 
sytuacji oraz tłumaczenia się mieszkańcom miasta z pewnych inwestycji, z których 
teraz się wycofaliśmy. 
JeŜeli będą miały miejsce takie sytuacje w przyszłości, to prosi aby wcześniej takie 
problemy rozwiązywać. 
Dokonujemy zmian w inwestycjach, a więc rezygnujemy z inwestycji boiska przy 
Szkole Podstawowej Nr 2, a zamierzamy robić boisko wielofunkcyjne na ul. Łąkowej. 
Rezygnujemy równieŜ z inwestycji kanalizacji przy ul. 1 Maja i Pasieka.  
 
Marek Jędrzejczak – zapytał, czy do obecnego projektu uchwały ma zastosowanie 
art. 166 ustawy o finansach publicznych? 
W projekcie uchwały uchyla się załącznik nr 3 do uchwały budŜetowej o wieloletnich 
programach inwestycyjnych. 
Zgodnie z ust. 4 w/w artykułu mówi się, Ŝe naleŜy wskazać, na jaki okres 
zatrzymujemy inwestycję kanalizacji, kiedy rozpoczniemy ją ponownie.  
Według niego najpierw Rada powinna podjąć uchwałę o wstrzymaniu inwestycji i 
wskazać, kiedy ponownie rozpoczniemy tę inwestycję. 
 
Andrzej Szymański – wprowadzając zmiany inwestycyjne, naleŜałoby podać, jakie 
będą tego koszty.  
Wraca do zapisów, gdzie mieliśmy robić boisko przy Szkole Nr 2 – popiera budowę 
obiektów sportowych, ale chce wiedzieć, jakie będą koszty budowy, koszty 
utrzymania obiektu itp. 
Zapytał, dlaczego ta inwestycja będzie wykonywana na ul. Łąkowej, a nie przy Szkole 
Nr 2? 
 
Emilia Rajewska – zgodnie z art. 166 ustawy o finansach publicznych, to Rada 
podejmie uchwałę w sprawie zmiany kwoty wydatków na inwestycje. Nie jest 
konieczna dodatkowa uchwała. W obecnym projekcie uchwały, jaki Radni otrzymali, 
zmniejsza się wydatki na daną inwestycję o 1.778.500 zł. Kolejna uchwała nie jest 
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potrzebna. I ta Rada jako organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 
podejmie uchwałę, w której zrezygnujemy z tego zadania. 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy – na posiedzeniach Komisji 
informował, jakie będą koszty inwestycji boiska, jest to koszt budowy w wysokości 
533.000 zł. Koszty utrzymania będą niewielkie, gdyŜ nie będzie podlewania trawnika, 
jego koszenia, jedyne koszty w ciągu roku to czyszczenia trawnika raz w sezonie przez 
pracowników z robót publicznych. Innych kosztów nie poniesiemy. 
Inwestycji nie przenosimy, robimy jedynie zmianę inwestycji, która będzie z innego 
źródła finansowana. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy – w ciągu roku kilkakrotnie będziemy 
dokonywać zmian w budŜecie, tego się nie uniknie.  
Boisko wielofunkcyjne ma być dla wszystkich ogólnie dostępne. Taka była zasada 
dofinansowania z Urzędu Rozwoju Kultury Fizycznej. UwaŜa, Ŝe skoro mamy 
moŜliwość uzyskania środków z zewnątrz naleŜy z tego skorzystać. 
Lokalizacja tego boiska planowana jest na terenie gminnym, gdzie mamy swoje 
działki. 
Nie rezygnujemy z wykonania boiska przy Szkole Podstawowej Nr 2, będzie ono 
wykonane w przyszłym roku. 
 
Krzysztof Graska – zmiany powinniśmy robić wcześniej, aby uniknąć 
nieprzyjemności z powodu braku środków na wynagrodzenia i nagrody dla 
nauczycieli. 
 
Robert Stasiak – złoŜył wniosek o wprowadzenie do naszej gminy systemu 
elektronicznego arkusza organizacyjnego szkół. Spowoduje to, Ŝe na bieŜąco w kaŜdej 
chwili organ prowadzący czyli gmina i dyrektorzy szkół będą na bieŜąco znali plany 
finansowe, wynagrodzenia. Niepotrzebny będzie wówczas czas na ręczne przeliczanie 
tych danych.    
Otrzymaliśmy zapewnienie ze strony Zarządu, Ŝe boisko szkolne przy Szkole 
Podstawowej Nr 2 powstanie na początku przyszłego roku. My nie rezygnujemy z 
tego zadania, takie boisko powstanie, jeśli nie ze środków własnych to z Programu 
„Blisko boisko”. 
Jeśli nawet byśmy rozpoczęli budowę boiska w tym roku, to i tak musielibyśmy 
kończyć w roku przyszłym, gdyŜ zbliŜa się okres zimowy. 
Środki, które przeznaczamy na oświatę w wysokości 418.000 zł wystarczą do 
funkcjonowania oświaty i na wypłatę nagród, na podwyŜki 5% dla pracowników 
administracyjno-obsługowych z wyrównaniem od 1 stycznia br. oraz odprawy 
emerytalne. Mogą być tylko takie sytuacje, Ŝe ktoś odejdzie na urlop dla poratowania 
zdrowia, to wówczas te środki mogą nie wystarczyć.   
 
Andrzej Szymański – kwota 533.000 zł będzie za mała na całe zadanie budowy 
boiska wielofunkcyjnego. Na pewno na którejś z kolejnych sesji będziemy dokładać 
środków na to zadanie. Zapytał, kto będzie zarządzał tym boiskiem, czy Dyrektor 
Szkoły Nr 2, czy ktoś inny? 
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Zbigniew Gałązka – kaŜdą inwestycję staramy się wykonywać jak najtaniej, boisko 
przy Szkole Podstawowej Nr 2 miały być z nawierzchnią naturalną, radni woleli 
zrobić tę inwestycję z trawą syntetyczną. Nie ma zmiany inwestycji, inwestycja 
wykonania boiska przy Szkole nr 2 zostanie wstrzymana do przyszłego roku. 
Zarządcy boiska wielofunkcyjnego nie będzie, prawdopodobnie nadzór nad tym 
boiskiem będzie miał MGOKSiR. 
 
Marek Jędrzejczak – jeśli podejmiemy tę uchwałę i usuniemy z uchwały budŜetowej 
załącznik nr 3, który mówi o inwestycji kanalizacji to chce otrzymać zapewnienie, czy 
w 2008 r. będą środki na rozpoczęcie kanalizacji? 
 
Grzegorz Ambroziak – realizację wszelkich inwestycji uzaleŜniamy od wartości 
pozyskanych środków zewnętrznych, w chwili obecnej jesteśmy na etapie 
projektowania studium wykonalności równieŜ dla inwestycji związanych z ul. 1 Maja.   
Związek Gmin Regionu Kutnowskiego w roku 2008 w naszym imieniu równieŜ 
będzie składał wniosek o dofinansowanie do tej inwestycji na rok 2008. 
 
Roman Ostasz – z wypowiedzi Burmistrza wynika, Ŝe jeśli środków zewnętrznych 
nie będzie, to tej inwestycji nie będzie.  
„My Radni, głosując za tą inwestycją, byliśmy za pozyskaniem środków z zewnątrz, 
ale czy one będą, czy teŜ ich nie będzie – tę inwestycję trzeba zrobić”.  
 
Grzegorz Ambroziak – inwestycja kanalizacji na ul. 1 Maja i we wsi Pasieka jest 
potrzebna, tereny inwestycyjne, które oferujemy inwestorom polskim i zagranicznym 
znajdują się między innymi przy ul. 1 Maja.  
Wspólnie zdecydujemy, czy będziemy robić tę inwestycję w 2008 r. ze środków 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska, czy teŜ robimy w 2009 r. ze środków 
unijnych. 
 
Małgorzata Sobczak – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 1 w śychlinie – 
uchwalając program wieloletni, w którym między innymi była inwestycja kanalizacji, 
wpisane zostało, Ŝe cała inwestycja kanalizacji na terenie miasta zostanie zakończona 
w 2009 r., w związku z czym Rada powinna zmienić plan wieloletni. UwaŜa, Ŝe zanim 
zostanie podjęta obecna uchwała, powinien zostać zmieniony plan wieloletni. 
Poza tym zasadne jest podjęcie dodatkowej uchwały o wstrzymaniu inwestycji 
kanalizacji w tym roku, jako inwestycji wieloletniej z podaniem przyczyn i 
ewentualnie podanie, kiedy ta inwestycja będzie wykonywana. Ustawodawca wpisał w 
ustawie, Ŝe organ stanowiący podejmuje stosowną uchwałę. 
Była na posiedzeniu Komisji Rozwoju i BudŜetu i otrzymała informację, Ŝe inwestycja 
kanalizacji będzie realizowana ze środków własnych. 
 
Zbigniew Gałązka – poinformował, Ŝe zadanie kanalizacji jest wpisane do projektu 
budŜetu na 2008 r., gdyŜ jest to zadanie priorytetowe. 
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Robert Stasiak – zgłaszał juŜ raz wniosek, aby sprawy dotyczące róŜnych spraw 
ujmowane były w odrębne uchwały. W obecnej uchwale mamy wynagrodzenia dla 
nauczycieli i inne środki dla szkół, zmiany inwestycji, itp. 
Prosi o dzielenie tych uchwał na  kilka róŜnych, aby radni mogli się swobodnie 
wypowiedzieć, co do róŜnych zmian wprowadzanych do budŜetu. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany Uchwały Nr 
VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia 
budŜetu gminy śychlin na rok 2007. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy 
śychlin na rok 2007 oraz zmiany Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z 
dnia 7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007 
głosowało  - 10 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   5 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
 
Uchwała Nr XIV/65/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) wprowadzenia zmian w bud Ŝecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany 
Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r.    
w sprawie uchwalenia bud Ŝetu gminy śychlin na rok 2007, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 
budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany Uchwały Nr VI/24/07 Rady 
Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 
śychlin na rok 2007. 
 
OPINIE KOMISJI:  
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Oświaty (5 głosami „za”), Rewizyjna (3 głosami 
„za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały 
powyŜszy projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin 
na rok 2007 oraz zmiany Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia       
7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007. 
 
Marek Jędrzejczak – poprosił o wyjaśnienie, dlaczego w projekcie uchwały w § 
4300 Zakup usług pozostałych jest kwota 30.000 zł, jeśli dokonujemy zwiększenia o 
7.000 zł, to powinna być kwota 37.000 zł. 
 
Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy – faktycznie powinna być kwota 37.000 zł, w 
zapisie pojawił się błąd drukarski.      
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Od godz. 15.00 obecnych na sesji Rady było 14 radnych – wyszedł radny Pan Roman 
Ostasz. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 oraz zmiany Uchwały Nr 
VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia 
budŜetu gminy śychlin na rok 2007. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy 
śychlin na rok 2007 oraz zmiany Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z 
dnia 7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007 
głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
 
Uchwała Nr XIV/66/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Od godz. 15.10 obecnych na sesji Rady było 15 radnych – doszedł radny Pan Roman 
Ostasz. 
 
 

c) okre ślenia rodzajów świadcze ń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej oraz warunków i sposobów ich przyznawani a, 

 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów 
świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej oraz warunków i sposobów 
ich przyznawania po zmianach zaproponowanych przez Komisję Oświaty. 
Wypowiedział się co do zmian zaproponowanych przez Komisję Oświaty do projektu 
uchwały – Komisja Oświaty w porozumieniu z Burmistrzem Gminy i Kierownikiem 
Referatu dokonała pewnych zmian w projekcie w/w uchwały. Komisja 
zaproponowała, aby środki w ramach pomocy zdrowotnej przyznawała Komisja 
składająca się ze wszystkich przedstawicieli szkół i przedszkoli i przedstawicieli 
wszystkich związków zawodowych oraz przedstawiciela gminy. Komisja ta będzie 
opiniowała wnioski pod względem merytorycznym i będzie przedkładała propozycję 
co do wysokości przyznawanych środków. Wówczas środki będą trafiały do osób 
najbardziej potrzebujących.  
 
OPINIE KOMISJI:  
 
Komisja Oświaty z uwzględnieniem zmian zaproponowanych przez Komisję       
(5 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej oraz warunków i sposobów ich przyznawania. 
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Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w celu zapoznania się przez radnych z 
projektem uchwały po zmianach. 
 
Po przerwie. 
 
Pozostałe Komisje przedstawiły opinie do powyŜszego projektu uchwały. 
 
Komisja Rozwoju poparła stanowisko Komisji Oświaty, co do propozycji 
wprowadzenia zmian do projektu uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń 
przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej oraz warunków i sposobów ich 
przyznawania. 
 
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej 
oraz warunków i sposobów ich przyznawania. 
 
Komisja Rewizyjna do powyŜszego projektu uchwały zajmie stanowisko na Sesji 
Rady w drodze głosowania. 
 
Do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia 
rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej oraz warunków     
i sposobów ich przyznawania. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń 
przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej oraz warunków i sposobów ich 
przyznawania  głosowało - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
Jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
 
Uchwała Nr XIV/67/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

d) wyboru ławników do orzekania w S ądzie Rejonowym w Kutnie, 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Zespołu do zaopiniowania 
kandydatów na ławników – Pana Krzysztofa Stefaniaka o przedstawienie wyników 
prac Zespołu. 
 
Krzysztof Stefaniak – Przewodniczący Zespołu do zaopiniowania kandydatów na 
ławników – odczytał protokół z posiedzenia zespołu powołanego przez Radę do 
zaopiniowania kandydatów na ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Kutnie 
w dniu  13 września 2007 r. 
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W posiedzeniu udział wzięli: 
- członkowie zespołu powołanego Uchwałą Nr XI/50/07 Rady Miejskiej w śychlinie 

z dnia 29 czerwca 2007 r., tj.: 
- Krzysztof Stefaniak  – Przewodniczący zespołu, 
- Teresa Kubicka   – członek, 
- Józef Kowalski  – członek, 
- Roman Ostasz   – członek. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący zespołu – Pan Krzysztof 
Stefaniak. 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Zaopiniowanie zgłoszonych kandydatów na ławników do orzekania w Sądzie 

Rejonowym w Kutnie. 
 
Członkowie zespołu otrzymali listy zgłoszonych kandydatów na ławników do 
orzekania w Sądzie Rejonowym w Kutnie, w tym takŜe do orzekania w sprawach z 
zakresu prawa pracy. 
 
Dokonując analizy zgłoszonych kandydatów zespół opierał się na: 
1. przepisach art. 158 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów 

powszechnych, który mówi, Ŝe: 
 „§ 1. Ławnikiem moŜe być wybrany ten, kto: 
1) posiada obywatelstwo polskie i korzysta z pełni praw cywilnych i 

obywatelskich, 
2) jest nieskazitelnego charakteru, 
3) ukończył 30 lat, 
4) jest zatrudniony lub zamieszkuje w miejscu kandydowania co najmniej od roku, 
5) nie przekroczył 70 lat, 
6) jest zdolny, ze względu na stan zdrowia, do pełnienia obowiązków ławnika, 
7) posiada co najmniej wykształcenie średnie; 

2. przepisach Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 15 marca 2006 r. w 
sprawie szczegółowego trybu zgłaszania radom gmin kandydatów na ławników 
oraz wzoru kart zgłoszenia; 

3. opiniach o kandydatach przesłanych przez Komisariat Policji w śychlinie. 
 
Zespół dokonał sprawdzenia, czy wszyscy zgłoszeni kandydaci złoŜyli stosowne 
dokumenty wraz z kartą zgłoszenia tj.:  
1) 3 aktualne fotografie zgodnie z wymaganiami stosowanymi przy dowodach 

osobistych, 
2) informację z Krajowego Rejestru Karnego, 
3) oświadczenie, Ŝe nie toczy się przeciwko kandydatowi postępowanie karne, 
4) zaświadczenie lekarskie stwierdzające brak przeciwwskazań do wykonywania 

funkcji ławnika. 
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Po zapoznaniu się z właściwymi dokumentami i sprawdzeniu poprawności 
zgłoszonych kandydatur zespół jednogłośnie (4 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniował wszystkie kandydatury osób zgłoszonych na ławników do orzekania w 
Sądzie Rejonowym w Kutnie, w tym do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. 

Zespół kieruje na Sesję Rady celem dokonania wyboru w głosowaniu tajnym 
następujące osoby: 
I. na ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Kutnie (w sprawach z zakresu 

prawa pracy) wszystkie osoby zgłoszone przez Związki Zawodowe tj.: 
1. Andrzej Jerzy Gandziarek 
2. Andrzej Szymański 
3. Piotr Petera; 

II. na ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Kutnie (z wyłączeniem 
ławników do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy) następujące osoby: 
1. Honorata Ganclerz 
2. Barbara Pietrzak 
3. Andrzej Wąsik 
4. Marianna Hanna Kajak 
5. Beata Kosmowska 
6. Maria Krystyna Materka 
7. Hanna Dudkiewicz 
8. Jolanta Karasińska 
9. Ewa Stańczak 
10. Jolanta Humka 
11. Barbara Ewa Dąbek. 

 
Przewodnicząca Rady – zgodnie z art. 160 ustawy Prawo o ustroju sądów 
powszechnych - Rada wybiera ławników w głosowaniu tajnym. 
Zaproponowała powołanie trzyosobowej Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia 
wyborów na ławników. 
 
Do składu Komisji Skrutacyjnej zgłoszono następujące osoby: 
 
1. Radnego Józefa Kowalskiego - został zgłoszony przez Pana Krzysztofa Graskę, 
2. Radną Teresę Kubicką – została zgłoszona przez Pana Roberta Stasiaka, 
3. Radną Jadwigę Melcher – została zgłoszona przez Pana Krzysztofa Stefaniaka. 
 
Zgłoszone osoby wyrazili zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie składu Komisji Skrutacyjnej. 
 
Za przyjęciem składu Komisji Skrutacyjnej w osobach Pani Teresy Kubickiej, Pani 
Jadwigi Melcher i Pana Józefa Kowalskiego głosowało - 15 radnych, 
„przeciw”        -   0 radnych, 
„wstrzymało się”       -   0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie składu Komisji Skrutacyjnej i poprosiła 
członków Komisji o ukonstytuowanie się oraz przygotowanie kart do głosowania. 
Następnie ogłosiła przerwę. 
 
Po przerwie. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o 
odczytanie regulaminów głosowania w wyborach ławników do orzekania z 
wyłączeniem spraw z zakresu prawa pracy oraz do orzekania w sprawach z zakresu 
prawa pracy. 
 
Józef Kowalski - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej  – poprosiła członka 
Komisji – Panią Jadwigę Melcher o odczytanie regulaminów głosowania. 
 
Jadwiga Melcher - odczytała regulaminy głosowania – „Regulamin głosowania 
dotyczący wyboru ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Kutnie (z 
wyłączeniem spraw z zakresu prawa pracy): 
1.  Wybór ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Kutnie następuje zwykłą 

większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady,  w 
głosowaniu tajnym. 

2.  Kandydatów na kartkach umieszcza się w porządku alfabetycznym. 
3.  Głosować moŜna najwyŜej na 9 kandydatów, stawiając znak „x” w  kratce  z lewej 

strony obok nazwiska kandydata.  
4.  Postawienie znaku „x” w więcej niŜ 9 kratkach, bądź nie postawienie znaku „x” w 
Ŝadnej kratce powoduje niewaŜność głosu. 

5.  Za głosy niewaŜne uznaje się równieŜ głosy oddane na kartkach całkowicie 
przedartych lub innych niŜ ustalone do głosowania. 

6.  Za wybranych uwaŜa się 9 pierwszych kandydatów, którzy uzyskali najwyŜszą 
liczbę głosów. 

7.  Głosowanie powtarza się w przypadku wolnych miejsc na liście w stosunku do 
kandydatów, którzy uzyskali równą liczbę głosów, a w poprzednim głosowaniu nie 
zostali wybrani na ławników.”  

Następnie odczytała regulamin głosowania dotyczący wyboru ławników do 
orzekania w Sądzie Rejonowym w Kutnie (w sprawach z zakresu prawa pracy): 
1. Wybór ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Kutnie następuje zwykłą 

większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady,  w 
głosowaniu tajnym. 

2. Kandydatów na kartkach umieszcza się w porządku alfabetycznym. 
3. Głosować moŜna najwyŜej na 3 kandydatów, stawiając znak „x” w  kratce  z lewej 

strony obok nazwiska kandydata.  
4. Nie postawienie znaku „x” w Ŝadnej kratce powoduje niewaŜność głosu. 
5. Za głosy niewaŜne uznaje się równieŜ głosy oddane na kartkach całkowicie 

przedartych lub innych niŜ ustalone do głosowania. 
6. Za wybranych uwaŜa się 3 pierwszych kandydatów, którzy uzyskali najwyŜszą 

liczbę głosów.” 
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Do powyŜszych regulaminów głosowania nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia regulaminów głosowania w wyborach 
ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Kutnie. 
 
Za przyjęciem regulaminów głosowania w wyborach ławników do orzekania w Sądzie 
Rejonowym w Kutnie zarówno do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy, jak 
równieŜ z wyłączeniem spraw z zakresu prawa pracy głosowało - 15 radnych, 
„przeciw”         -   0 radnych, 
„wstrzymało się”        -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie regulaminów przez Radę. 
W/w regulaminy stanowią załączniki do niniejszego protokołu.    
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iŜ w pierwszej kolejności Radni będą 
dokonywać wyboru ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Kutnie z 
wyłączeniem spraw z zakresu prawa pracy. Poprosiła członków Komisji Skrutacyjnej 
o rozdanie kart do głosowania. 
 
Członkowie Komisji Skrutacyjnej rozdali wszystkim radnym karty do głosowania       
w wyborach ławników z wyłączeniem spraw z zakresu prawa pracy. 
 
Po oddaniu głosu, kaŜdy radny wrzucał karty do urny. 
 
Następnie Komisja Skrutacyjna rozdała wszystkim radnym karty do głosowania          
w wyborach ławników w sprawach z zakresu prawa pracy. 
 
Po oddaniu głosu, kaŜdy radny wrzucał karty do urny. 
 
Po zebraniu wszystkich kart Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w celu 
podliczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną. 
 
Po przerwie. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej                  
o odczytanie protokołu o wynikach głosowania w sprawie wyboru ławników do 
orzekania w Sądzie Rejonowym w Kutnie. 
 
Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej  – odczytał Protokół 
Komisji Skrutacyjnej wybranej na Sesji Rady Miejskiej w śychlinie w dniu 26 
października 2007 r. w celu ustalenia wyników głosowania w sprawie wyboru 
ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Kutnie – „Komisja Skrutacyjna w 
składzie: 
1. Józef Kowalski - Przewodniczący Komisji 
2. Teresa Kubicka - Członek Komisji 
3. Jadwiga Melcher - Członek Komisji 
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stwierdza, co następuje: 
Na 15 radnych Rady Miejskiej w śychlinie obecnych było 15  radnych. 
Głosowało – 15 radnych. 
 
1. W głosowaniu na ławników do orzekania z wyłączeniem spraw z zakresu prawa 

pracy w Sądzie Rejonowym w Kutnie oddano: 
1) głosów waŜnych - 15,  
2) głosów niewaŜnych -   0. 

 
Kandydaci na ławników do orzekania z wyłączeniem spraw z zakresu prawa 

pracy w Sądzie Rejonowym w Kutnie otrzymali następującą ilość głosów: 
1) Dąbek Barbara Ewa   - 14 głosów, 
2) Dudkiewicz Hanna   -   7 głosów, 
3) Ganclerz Honorata   -   6 głosów, 
4) Humka Jolanta    -   7 głosów, 
5) Kajak Hanna Marianna  -   9 głosów, 
6) Karasińska Jolanta Helena   - 11 głosów, 
7) Kosmowska Beata   -   8 głosów, 
8) Materka Krystyna Maria  -   4 głosy, 
9) Pietrzak Barbara Teresa  - 13 głosów, 

10) Stańczak Ewa    -   9 głosów, 
11) Wąsik Andrzej    -   7 głosów. 

 
Na podstawie wyników głosowania Komisja stwierdza, Ŝe na ławników do 

orzekania w Sądzie Rejonowym w Kutnie z wyłączeniem spraw z zakresu prawa pracy 
wybrano następujące osoby: 

1) Dąbek Barbara Ewa   - 14 głosów, 
2) Dudkiewicz Hanna   -   7 głosów, 
3) Humka Jolanta    -   7 głosów, 
4) Kajak Hanna Marianna  -   9 głosów, 
5) Karasińska Jolanta Helena   - 11 głosów, 
6) Kosmowska Beata   -   8 głosów, 
7) Pietrzak Barbara Teresa  - 13 głosów, 
8) Stańczak Ewa    -   9 głosów, 
9) Wąsik Andrzej    -   7 głosów. 

 
2. W głosowaniu na ławników do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy w 

Sądzie Rejonowym w Kutnie oddano: 
1) głosów waŜnych - 15, 
2) głosów niewaŜnych -   0. 
 
Kandydaci na ławników do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy w Sądzie 

Rejonowym w Kutnie otrzymali następującą ilość głosów: 
1) Gandziarek Andrzej Jerzy - 14 głosów, 
2) Petera Piotr   - 14 głosów, 
3) Szymański Andrzej  - 14 głosów. 
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Na podstawie wyników głosowania Komisja stwierdza, Ŝe na ławników do 
orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy w Sądzie Rejonowym w Kutnie wybrano 
następujące osoby: 
1) Gandziarek Andrzej Jerzy - 14 głosów, 
2) Petera Piotr   - 14 głosów, 
3) Szymański Andrzej  - 14 głosów. 
 
Do protokołu załączono kartki do głosowania. 
Protokół sporządzono w 3 jednobrzmiących egzemplarzach.” 
 
Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę w sprawie wyboru ławników do orzekania 
w Sądzie Rejonowym w Kutnie wraz z nazwiskami wybranych ławników. 
 
Uchwała Nr XIV/68/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

e) zmieniaj ąca Uchwał ę Nr VI/25/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia            
7 marca 2007 r. w sprawie „Gminnego Programu Profil aktyki                     
i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych na 2007  r.”, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VI/25/07 
Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie „Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007  r.” 
 
OPINIE KOMISJI:  
 
Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VI/25/07 Rady Miejskiej w 
śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007  r.” 
 
Komisja Rozwoju wnosi, aby ufundować paczki dla dzieci z rodzin dysfunkcyjnych. 
Komisja chce na ten cel przeznaczyć kwotę 10.000 zł poprzez zmniejszenie kwoty na 
zadaniu nr 21 ujętym w Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych tj. na zadaniu pn.: „Dofinansowanie do doŜywiania uczniów”. 
Komisja Rozwoju do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VI/25/07 Rady 
Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie „Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 r. zajmie 
stanowisko po uzyskaniu opinii radcy prawnego co do moŜliwości zrealizowania tego 
zadania. 
 
Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie powyŜszego projektu uchwały 
wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
Iwona Śmietanka – radca prawny – ustawa o poŜytku publicznym i o wolontariacie 
stanowi, Ŝe na realizację poszczególnych zadań, które zamawiający czyli Urząd 
ogłasza – przeprowadza konkurs. W zaproszeniu do składania ofert wyraźnie gmina 
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stanowi, Ŝe jest organizatorem, a jednocześnie współfinansuje dane zadanie, natomiast 
oferent składa propozycję – swoją ofertę dotyczącą przedmiotu realizacji, ale i 
wysokości środków i stwierdza, Ŝe w ramach tych środków zrealizuje dane zadanie. 
Na tej podstawie dokonuje się wyboru oferty. Następnie po wyborze oferty zawierane 
jest umowa z oferentem, który przedstawił najbardziej korzystną ofertę i w tej umowie 
jest wskazana kwota dotacji, jaką otrzyma na zrealizowanie zadania. 
Oferty dawno zostały rozpatrzone, realizacja zadań została wykonana lub jest ku 
końcowi realizacji.  
 
Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy – próbowaliśmy rozwiązać ten 
problem wskazany przez Komisję Rozwoju, poprosił Kierownika MGOPS o 
przedstawienie nowych okoliczności, w świetle których środki te będą wykorzystane 
zgodnie z przeznaczeniem na doŜywianie. 
 
Barbara Sitkiewicz – Kierownik MGOPS – Ośrodek realizuje program „Pomoc w 
doŜywianiu”, otrzymuje na ten cel środki z Urzędu Wojewódzkiego, do tych środków 
gmina musi dokładać 20%, aby nie zwracać dotacji do Urzędu. 
W tej chwili na ten program brakuje 16.637 zł, nie ma Ŝadnej moŜliwości 
wygospodarowania takiej kwoty z własnych środków, dlatego teŜ prosi o środki z 
budŜetu gminy. Środki te w 100% byłyby przeznaczone na doŜywianie.  
Takiej kwoty nie moŜe wziąć z zasiłków celowych, z których rodziny otrzymują 
środki na opał, lekarstwa itp., tym bardziej, Ŝe zbliŜa się okres zimowy. 
 
Robert Stasiak – na doŜywianie brakuje ponad 16.000 zł, w uchwale jest propozycja 
zwiększenia o 15.000 zł. Zapytał, co by było, gdybyśmy nie mieli takich środków? 
Skąd wówczas Pani Kierownik miałaby środki na wkład własny do środków na 
doŜywianie? 
 
Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy – o tym, Ŝe  braknie środków na doŜywianie 
wiadomo było juŜ w miesiącu kwietniu br., o czym informowała poprzednia Pani 
Kierownik Janowska na Sesji Rady oraz złoŜyła pisemne zapotrzebowanie na środki 
do Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
 
Marek Jędrzejczak – w projekcie uchwały jest napisane: „W rozdziale V jest kwota 
15.000 zł”. Zapytał, czy ta kwota 15.000 zł ma być przeznaczona dla MGOPS? Prosi 
zatem, aby powrócić do Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi, w którym to w 
dziale V jest zapis: „V. Wspomaganie działalności instytucji i stowarzyszeń słuŜących 
rozwiązywaniu problemów alkoholowych i przemocy w rodzinie”. Zapytał, czy 
MGOPS jest stowarzyszeniem, czy jest instytucją, bo według jego wiedzy jest to 
jednostka organizacyjna gminy? 
 
Krzysztof Graska – zapytał radcy prawnego, czy wniosek proponowany przez 
Komisję Rozwoju w świetle obowiązujących przepisów będzie niezgodny z prawem? 
 
Iwona Śmietanka – radca prawny – wniosek Komisji Rozwoju byłby niezgodny z 
przepisami prawa. 
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Krzysztof Graska – wycofał wniosek złoŜony przez Komisję Rozwoju dotyczący 
przeznaczenia środków na paczki dla dzieci z rodzin dysfunkcyjnych. 
 
Barbara Sitkiewicz – poinformowała, iŜ co roku dzieci z rodzin biednych, o niskich 
dochodach otrzymują paczki, jest organizowana choinka noworoczna na której dzieci 
takie paczki otrzymują. Na pewno i w tym roku równieŜ dzieci otrzymają takie paczki.  
 
Małgorzata Sobczak – Komisja Rozwoju i BudŜetu złoŜyła taki wniosek na wniosek 
Zarządu Osiedla Nr 1. 
Zapytała, czy pod względem prawnym zapisanie zaproponowanego zadania w 
rozdziale V nie będzie niezgodne z prawem, gdyŜ MGOPS nie jest instytucją? Z 
doświadczenia wie, Ŝe w tym rozdziale wpisywane były dotacje do róŜnego rodzaju 
instytucji, natomiast doŜywianie było wpisywane w innym rozdziale. 
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w celu wyjaśnienia powyŜszej kwestii. 
 
Po przerwie. 
 
Od godz. 17.30 obecnych na sesji Rady było 14 radnych – wyszedł radny Pan 
Mieczysław Studziński. 
 
Halina Wi śniewska – Kierownik Ref. KOS – przedstawiła, jakie zmiany zostały 
wprowadzone i poprosiła radnych o dokonanie zmian w zapisach w projekcie 
uchwały. 
 
Andrzej Szymański – złoŜył wniosek o odstąpienie od podejmowania tej uchwały w 
związku z tak licznymi zmianami. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy śychlin – wniósł o wycofanie z porządku 
obrad projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VI/25/07 Rady Miejskiej w 
śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007  r.” 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie wniosku Burmistrza Gminy 
dotyczącego wycofania z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 
VI/25/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie „Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007  r.” 
 
Za wycofaniem z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 
VI/25/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie „Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007  r.” i 
przesunięcia go na następną Sesję Rady głosowało - 9 radnych,  
„przeciw”       - 2 radnych, 
„wstrzymało się”      - 2 radnych.  
Jeden radny nie wziął udziału w głosowaniu. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada wycofała z porządku obrad projekt 
uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VI/25/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia              
7 marca 2007 r. w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2007  r.” 
 
 

f) zmieniaj ąca Uchwał ę Nr VI/26/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia            
7 marca 2007 r. w sprawie „Gminnego Programu Przeci wdziałania 
Narkomanii”, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VI/26/07 
Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie „Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii”. 
 
OPINIE KOMISJI:  
 
Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Oświaty (5 głosami „za”), Rolna (4 głosami 
„za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VI/26/07 
Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie „Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii”. 
 
Komisja Rewizyjna (1 głosem „za”, 2 głosami „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”) 
negatywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VI/26/07 Rady 
Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie „Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii”. 
 
Bogdan Głuszcz – zapytał, kto będzie opracowywał materiały dotyczące narkomanii? 
 
Halina Wi śniewska – będzie opracowana strategia dotycząca rozwiązywania 
problemów społecznych, częściowo będzie to wykonywał MGOPS przeprowadzając 
ankiety, a częściowo będzie ona opracowywana przez specjalistów. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej 
Uchwałę Nr VI/26/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie 
„Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii”. 
 

Za podjęciem projektu uchwały w zmieniającej Uchwałę Nr VI/26/07 Rady Miejskiej 
w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie „Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii” głosowało - 11 radnych, 
„przeciw”   -   1 radny, 
„wstrzymało się”  -   2 radnych. 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XIV/69/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Józef Kowalski – poinformował, Ŝe członkowie Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych byli na szkoleniu i otrzymali wyróŜnienie dla Urzędu Gminy w 
śychlinie za udział w projekcie: „Wsparcie regionalnych i lokalnych społeczności w 
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przeciwdziałaniu narkomanii na poziomie lokalnym i przygotowanie Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii.”  
 
 

g) dofinansowania przedsi ęwzięcia pn.: „Budowa boiska wielofunkcyjnego 
dla dzieci i młodzie Ŝy”, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie dofinansowania 
przedsięwzięcia pn.: „Budowa boiska wielofunkcyjnego dla dzieci i młodzieŜy”. 
 
OPINIE KOMISJI:  
 
Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Oświaty (6 
głosami „za”), Rewizyjna (5 głosami „za”), Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie dofinansowania przedsięwzięcia pn.: 
„Budowa boiska wielofunkcyjnego dla dzieci i młodzieŜy”. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie 
dofinansowania przedsięwzięcia pn.: „Budowa boiska wielofunkcyjnego dla dzieci i 
młodzieŜy”. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie dofinansowania przedsięwzięcia pn.: 
„Budowa boiska wielofunkcyjnego dla dzieci i młodzieŜy”  
głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
 
Uchwała Nr XIV/70/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

h) zmieniaj ąca Uchwał ę Nr 9/II/2002 Rady Gminy i Miasta śychlin z dnia     
28 listopada 2002 r. w sprawie ustalenia wysoko ści oraz zasad wypłaty 
diet dla Radnych Rady Gminy i Miasta śychlin.  

 
Przewodnicząca Rady odczytała wniosek grupy Radnych dotyczący przygotowania i 
wprowadzenia pod obrady Rady projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 9/II/2002 
Rady Gminy i Miasta śychlin z dnia 28 listopada 2002 r. w sprawie ustalenia 
wysokości oraz zasad wypłaty diet dla Radnych Rady Gminy i Miasta śychlin. 
Wniosek ten dotyczy wprowadzenia zmian do uchwały polegających na 
wprowadzeniu: 
1. zasad wypłaty diet dla radnych nowo wybranej Rady,  
2. zmianie zasad dokonywania potrąceń za nieobecności na posiedzeniach Komisji i 

Sesjach Rady,  
3. wskazania osób, które dokonują usprawiedliwienia za nieobecności. 
Następnie odczytała projekt uchwały. 
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OPINIE KOMISJI:  
 
Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw”), Oświaty (6 głosami „za”), 
Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”), Rolna           
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 
9/II/2002 Rady Gminy i Miasta śychlin z dnia 28 listopada 2002 r. w sprawie 
ustalenia wysokości oraz zasad wypłaty diet dla Radnych Rady Gminy i Miasta 
śychlin. 
 
Do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej 
Uchwałę Nr 9/II/2002 Rady Gminy i Miasta śychlin z dnia 28 listopada 2002 r. w 
sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłaty diet dla Radnych Rady Gminy            
i Miasta śychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 9/II/2002 Rady Gminy          
i Miasta śychlin z dnia 28 listopada 2002 r. w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad 
wypłaty diet dla Radnych Rady Gminy i Miasta śychlin głosowało - 11 radnych, 
„przeciw”         -   0 radnych, 
„wstrzymało się”        -   3 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
 
Uchwała Nr XIV/71/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Informacja dotycz ąca organizacji roku szkolnego 2007/2008     
w placówkach o światowo-wychowawczych.  
 
Do przedłoŜonej informacji dotyczącej organizacji roku szkolnego 2007/2008             
w placówkach oświatowo-wychowawczych nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada przyjęła informację do wiadomości. 
 
Informacja dotycząca organizacji roku szkolnego 2007/2008 w placówkach 
oświatowo-wychowawczych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
  
Do p-tu 6. Przedstawienie informacji o zło Ŝonych o świadczeniach 
majątkowych przez podmioty uprawnione do ich analizy.  
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe Radni wraz z materiałami na Sesję 
otrzymali informację Burmistrza Gminy śychlin i jej dotyczącą złoŜonych oświadczeń 
majątkowych. 
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Następnie odczytała informacje o oświadczeniach majątkowych przesłane przez Urząd 
Skarbowy w Kutnie oraz Wojewodę Łódzkiego tj.: 
1. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Kutnie znak: I-412/844/07 z dnia 18 

października 2007 r. dotyczące oświadczeń majątkowych złoŜonych przez 
Radnych Przewodniczącemu Rady Miejskiej , 

2. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Kutnie znak: I-412/845/07 z dnia 18 
października 2007 r. dotyczące oświadczeń majątkowych złoŜonych przez 
pracowników Urzędu Gminy oraz kierowników jednostek organizacyjnych 
Burmistrzowi Gminy śychlin, 

3. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Kutnie znak: I-412/846/07 z dnia 18 
października 2007 r. dotyczące oświadczeń majątkowych złoŜonych przez 
Przewodniczącego Rady i Burmistrza Gminy Wojewodzie Łódzkiemu, 

4. Pismo Wojewody Łódzkiego znak: BN-0717/2792/OM/07 z dnia 28 września 2007 
r. dotyczące oświadczeń majątkowych złoŜonych Przewodniczącą Rady Miejskiej i 
Burmistrza Gminy Wojewodzie Łódzkiemu. 

 
Do powyŜszych informacji i pism dotyczących oświadczeń majątkowych nie 
zgłoszono Ŝadnych uwag. 
 
Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej i Burmistrza Gminy śychlin o złoŜonych 
oświadczeniach majątkowych stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 7. Informacja z pracy Burmistrza Gminy śychlin za okres od        
1 września 2007 r. do 10 pa ździernika 2007 r.  
 
Do informacji z pracy Burmistrza Gminy śychlin za okres od 1 września 2007 r. do 10 
października 2007 r. nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
 
Grzegorz Ambroziak – poinformował, Ŝe w wyniku przeprowadzonego konkursu na 
stanowisko Kierownika MGOPS komisja konkursowa wybrała na stanowisko 
Kierownika Panią Barbarę Sitkiewicz.  
Następnie złoŜył gratulacje nowo wybranej Pani Kierownik MGOPS. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada przyjęła informację do wiadomości. 
 
Informacja z pracy Burmistrza Gminy śychlin za okres od 1 września 2007 r. do 10 
października 2007 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 8. Odpowiedzi na zapytania.  
 
Na część zapytań odpowiedzi zostały udzielone w punkcie 2. Zapytania i wolne 
wnioski na piśmie.  
Na pozostałe zapytania odpowiedzi zostaną udzielone w formie pisemnej. 
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Józef Kowalski – poprosił o ogłoszenie krótkiej przerwy w celu spotkania się 
członków Klubu Radnych. 
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-minutową przerwę. 
 
Po przerwie. 
 
 
Do p-tu 9. Sprawy ró Ŝne. 
 
Józef Kowalski – zgłosił następujące wnioski: 
1. oświetlenie w parku przy MGOKSiR  – w parku przy MGOKSiR jest tylko kilka 

lamp, ale się nie palą, prosi o włączenie tych lamp oświetleniowych, 
2. rozliczenie zuŜycia oleju opałowego w Szkole Podstawowej w Grabowie – 

prosiłby o rozliczenie zuŜycia oleju opałowego w Szkole Podstawowej w 
Grabowie, wiadomym jest, Ŝe do ogrzewania budynku jest podłączony ciepłociąg, 
ale do podgrzewania wody uŜywa się oleju opałowego, 

3. spotkania organizowane przez Burmistrza z radnymi – prosi, aby spotkania 
organizowane przez Burmistrza z radnymi dostosowane były godzinowo do 
radnych. Ponadto na spotkanie w sprawie komercjalizacji ZGK prosi, aby obecni 
byli kierownicy poszczególnych zakładów ZGK, 

4. zabieranie głosu przez radnych na Sesji – prosi, aby Przewodnicząca Rady była 
konsekwentna w udzielaniu głosów radnym – jeśli radny raz zabrał głos, to aby w 
tej samej sprawie radny ponownie nie zabierał głosu.  

 
Przewodnicząca Rady – odpowiadając na zapytanie radnego dotyczące zabierania 
głosu – wspólnie z Wiceprzewodniczącym Rady spróbuje znaleźć odpowiednie 
rozwiązanie, aby nie dochodziło do takich sytuacji. 
  
Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy – Radnym została przedłoŜona 
informacja dotycząca komunalizacji – czyli sporządzenia spisu inwentaryzacyjnego 
mienia komunalnego. Informacja ta została sporządzona na dzień 26 października 
2007 r. i zatwierdzona przez Przewodniczącego Komisji Inwentaryzacyjnej - Zastępcę 
Burmistrza Pana Zbigniewa Gałązkę.  
 
Do przedłoŜonej informacji w sprawie komunalizacji nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada przyjęła informację. 
Informacja w dotycząca komunalizacji – sporządzenia spisu inwentaryzacyjnego  
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
  
Robert Stasiak – ogrzewanie w szkołach – wnosił, aby w szkołach zainstalować 
system automatycznego ogrzewania – np. w Szkole Podstawowej Nr 1 jest tak ciepło, 
Ŝe są otwierane okna, nie mamy z tego tytułu Ŝadnych oszczędności, prosi zatem, aby 
w projekcie budŜetu na 2008 r. uwzględnić środki na automatykę przy węzłach 
cieplnych. 
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Jadwiga Melcher – mieszkańcy ul. Sienkiewicza proszą o naprawę nawierzchni 
drogi, brak jest równieŜ chodnika na tej ulicy.  
Pomiędzy ul. Sienkiewicza a Dąbrowskiego  przejście jest nie utwardzone – prosi o 
interwencję w tej sprawie. 
 
Małgorzata Sobczak – przy ul. Pomorskiej jest stawiany jest „znak zakazu” w Dniu 
Wszystkich Świętych – prosi, aby nie stawiać tego znaku, gdyŜ mieszkańcy tej ulicy 
muszą jeździć naokoło, aby dostać się do swoich posesji. 
Prosi o uporządkowanie poboczy przy ul. Pomorskiej do cmentarza, stawiane na 
poboczach samochody mogą być zarysowane lub uszkodzone przez rosnące krzaki. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy – odpowiadając na zapytania: 
1. ogrzewanie w szkołach – sugestie dotyczące automatyki ogrzewania zostały 

przekazane dyrektorom szkół do realizacji, 
2. znak „zakazu” na ul. Pomorskiej – raczej nie będzie innej moŜliwości zmiany 

organizacji ruchu, gdyŜ organizacja ruchu proponowana jest przez Komisję 
Bezpieczeństwa i opiniowana przez Policję, ulica ta jest wąska,  

3. sprawa poboczy – poczynimy starania, aby odpowiednio przygotować teren 
poboczy. 

 
   
Do p-tu 10. Przyj ęcie Protokołu Nr XIII/07 z dnia 19 wrze śnia 2007 r.  
 

Do przedłoŜonego protokołu nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia Protokołu Nr XIII/07 z dnia              
19 września 2007 r. 
 

Za przyjęciem Protokołu Nr XIII/07 z dnia 19 września 2007 r. 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   1 radny. 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
Do p-tu 11. Zako ńczenie obrad.  
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim zebranym za udział w Sesji 
Rady. 
 
Zamknęła XIV Sesję Rady Miejskiej w śychlinie. 
 
 
Protokolant: 
 
M. CharąŜka 


